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Deltagere: 

Kenneth Høfler, Birte Juul Pedersen, Helge Larsen, Birger Brix og Anette Guldfeldt. 

Fra administrationen: Projektleder Andreas Sandberg og forretningsfører Pia Hesselvig (referent) 

 

Afbud: Birgit Stokbro, Torben Nymann, Gert Thorsen og Jacob Christensen 

 

 
Dagsorden for organisationsbestyrelsesmødet er:  
  

1. Godkendelse af sidste mødereferat 
2. Orientering fra formanden 
3. Orientering fra administrationen 
4. Byggeri og renoveringer  

a) Indmelding af projekter til kvotetildeling (Andreas Sandberg deltager) 
b) Godkendelse af finansiering af helhedsplan i 287-1 
c) Godkendelse af kapitaltilførsel og låneoptagelse til 446-0 

5. Udlejningssituationen 
6. Vesterhavsparken afd. 1265-0 – godkendelse af råderetskatalog, vedligeholdelsesplan og 

husorden.  
7. Eventuelt  

 

 

 

1. Godkendelse af sidste mødereferat 
Det indstilles, at organisationsbestyrelsen foretager endelig godkendelse referat fra 
organisationsbestyrelsesmøde den 24. januar 2022.  
 
Beslutning: 
Godkendt som indstillet. 
 
 
2. Orientering fra formanden 
Kenneth orienterer om nyt siden sidste møde. Beretningen vedlægges referat. 
 
Anette har behov for en ny Ipad. 
 
Det indstilles, at organisationsbestyrelsen tager orienteringen til efterretning 
 
Beslutning: 
Godkendt som indstillet.  
Anette kan indkøbe en Ipad, der finansieres over arbejdskapitalen.  
 
 
3. Orientering fra administrationen  

Ny forvaltningskonsulent: 
Der er ansat en ny forvaltningskonsulent på kontoret i Aalborg, som afløser for Bendix, der nu er 
forretningsfører på regionskontoret i Holstebro. Den nye konsulent hedder Niels Thellufsen, og han 
starter 1. april.  
 
Opsigelse af vagtordning i 119-0: 
Afdelingsbestyrelsen og driften har i fællesskab besluttet, at vagtordeningen i 119-0 ophører pr. 1/4-
2022. Der har stort set ikke været episoder, hvor der har været behov for vagtværn det seneste år.  
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Henvendelse fra Aalborg kommune om selskabets økonomi: 
Vi har ansøgt Aalborg kommune om at bevare vores fritagelse for at dække lejetab i 
dispositionsfonden. Det har vi fået afslag på, og i samme forbindelse udtrykker kommunen stor 
bekymring for selskabets økonomi med henvisning til netop tomgangsproblemer, men også 
betydelige overskridelser på flere helhedsplaner. Vi har anmodet kommune om et møde for drøftelse 
af situationen og handlemuligheder.  
Det indstilles, at bestyrelsen tager orienteringerne til efterretning 
 
Beslutning: 
Der var en drøftelse af mulighederne for etablering af et fælleshus i tilknytning til afdeling 119-0. 

Desuden har administrationen afdækket mulighederne for etablering af elevator i afdelingen for at 

løse udfordringen med udlejning af 3. og 4. sals boligerne. Det vurderes ikke, at vi vil kunne få støtte 

fra Landsbyggefonden til etableringen. Der bør derfor ses på andre løsninger for at imødegå 

tomgangsudfordringerne.  

 

Der var en drøftelse af henvendelsen fra Aalborg kommune. 

 

Herefter blev orienteringerne taget til efterretning.  
 
 
4. Byggeri og renovering 

Lukket punkt 
 
5. Henvendelse fra afdelingsbestyrelsen i 161-0 

Bestyrelsen i afdeling 161-0 har sendt en henvendelse til organisationsbestyrelsen, som omhandler 
afdelingens økonomi, og en anmodning om økonomisk støtte. Henvendelsen vedlægges 
indkaldelsen.  
 
Det indstilles, at bestyrelsen drøfter henvendelsen og træffer beslutning om besvarelse 
 
Beslutning: 
Organisationsbestyrelsen er ikke afvisende overfor at yde et tilskud til afdeling 161-0, men ønsker at 
behandle sagen når de reelle renoveringsudgifter kendes. 
 
 
6. Udlejningssituationen 

Det indstilles, at udlejningssituationen tages til efterretning. 
 
Beslutning: 
Bestyrelsen tog orienteringen til efterretningen.  

 
7. Vesterhavsparken afd. 1265-0 – godkendelse af råderetskatalog, vedligeholdelsesplan og 
husorden 
Organisationsbestyrelsen har ved mailhøring i februar 2022 godkendt husorden, råderetskatalog og 
vedligeholdelsesreglement til Vesterhavsparken i Hune. Vi er nu godt i gang med udlejning af 
boligerne, og det her i den forbindelse vist sig hensigtsmæssigt, at råderetskataloget justeres, så der 
bliver mulighed for at etablere en mindre fliseterrasse udenfor terrassedøren i boligerne. Der 
vedlægges derfor et revideret udkast til råderetskatalog. 

Det indstilles, at organisationsbestyrelsen bekræfter tidligere godkendelse af vedligeholdelsesplan og 
husorden for den nye afdeling 1265-0, og desuden godkender det reviderede råderetskatalog. 
 
Beslutning: 
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Godkendt som indstillet.  
 
 
8. Eventuelt  
Kenneth ønskede Anette tillykke med den runde fødselsdag og overrakte en gave.  
 
Der holdes formandsmøde d. 31/5 kl. 17.00 i Rughaven.  
 
Der blev drøftet samkørsel til Landsrepræsentantskabsmødet.  
 
 
Godkendt d.   11 / 4 -2022 
 
Kenneth Høfler  
_____________________ 
Formand 


